
OR.0012.3.16.2021 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 33/21 

 
Ze zdalnego posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 3 grudnia 2021 r.  
pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław  
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa   - Burmistrz Wielunia 
2. Joanna Skotnicka-Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 
3. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 
4. Anna Freus   - Skarbnik Miasta 
5. Bartosz Skupień  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej 
6. Michał Janik   - Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 

Przestrzennego  
 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Informacja o sporządzaniu protokołów nr 31/21 i 32/21 z poprzednich posiedzeń komisji. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 

2022. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieluń na lata 2022-2023. 
5. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2022 r.  
6. Propozycje do ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2022 r. 
7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 
7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 



P u n k t  2 
 

Informacja o sporządzaniu protokołów nr 31/21 i 32/21 z poprzednich posiedzeń komisji 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że: 

1) protokół nr 31/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 31/21? Nikt się 
nie zgłosił. Protokół nr 31/21 został przyjęty bez uwag; 

2) protokół nr 32/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 32/21? Nikt się 
nie zgłosił. Protokół nr 32/21 został przyjęty bez uwag. 

 
P u n k t  3 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2022  
(zał. Nr 2) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy będzie składana autopoprawka w sprawie przebudowy 
ul. Kijak? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że ul. Kijak w jakiś sposób zagości w budżecie na 
2022 r. i 2023 r. Budżet na 2022 r. jest okrojony po stronie dochodów na kwotę minimum                      
6 mln zł z tytułu mniejszego udziału w podatku PIT. W związku z tym z wielu inwestycji, na 
które jest dokumentacja, trzeba było zrezygnować. Zaznaczył, że wysłał do Przewodniczącego 
RM analizę dotyczącą różnych modeli finansowania basenu, a to też będzie kosztem innych 
inwestycji, bo jakieś środki trzeba będzie przeznaczyć. Żeby wprowadzić ul. Kijak czy halę 
sportową, trzeba by było zwiększyć kredyt. Zaznaczył, że obecnie inflacja powoduje, że 
samorządy ponoszą wyższe koszty. Samo ogrzewanie wzrosło 40%; od stycznia wzrasta 
minimalne wynagrodzenie, co też generuje koszty. Stwierdził, że to jest pierwszy budżet, z 
którym ma do czynienia, który jest nieprzewidywalny po stronie dochodów. Zwykle było tak, 
że dochód z tytułu udziału w podatku PIT, z roku na rok rósł. Zalecił, żeby poczekać do sesji 
budżetowej, kiedy będzie składał autopoprawki do projektu budżetu. Wierzy, że kiedy po 15 
grudnia br. Ministerstwo Finansów ustali kwotę subwencji wyrównawczej, pozwoli ona 
wprowadzić wiele inwestycji do budżetu. Zaznaczył przy tym, że budowa basenu jest 
priorytetowa.   
 
Radny Tomasz Grajnert dopytał, czy mimo, że ul Kijak jest rozłożona na 2 lata, to ma szansę 
znaleźć się w przyszłorocznym budżecie? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa chciałby, żeby ul. Kijak była zrealizowana w 2022 r., jeśli 
rząd przeznaczy subwencję wyrównawczą.  
 
Przewodniczący Radosław Buda – dział 926 rozdział 92695 – jest zadowolony, że do budżetu 
na 2022 r. zostały wpisane korty tenisowe przy ul. Wojska Polskiego - kwota 118 500,00 zł – 
czy ta inwestycja nie jest zagrożona?  
 



Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa nadmienił, że budowa kortów będzie rozłożona w czasie na 
część otwartą i część krytą. Korty odkryte mają być dostępne już w okresie letnim. Ma nadzieję, 
że kort kryty będzie dostępny do końca 2022 r., najpóźniej do początku 2023 r.  
 
Przewodniczący Radosław Buda - dział 600 rozdział 60016 Budowa łącznika ul. Polna, ul. 
Roosevelta projekt 50 tys. zł - wyraził zadowolenie z tego powodu, jest to potrzebne. Czy 
Komisja ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego Starosty Wieluńskiego wydała już 
jakiś werdykt w sprawie organizacji ruchu na ul. Roosevelta? Wyraził zdanie, że sprawa trwa 
bardzo długo.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że ww. komisja przesłała wniosek o wydanie 
opinii przez Komendę Powiatową Policji w tej sprawie, przed wydaniem swojej decyzji.  
 
Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że nie wydaje mu się, żeby komisja wystąpiła do 
KPP, bo KPP ma swojego przedstawiciela w komisji przy staroście.  Nie ma zastrzeżeń do 
burmistrza, bo błąd został naprawiony. Jednakże poprosił burmistrza o monit pisemny w tej 
sprawie.  Dopytał o budowę parkingu przy ul. Fabrycznej – na projekt jest kwota 70 tys. zł. 
Zapytał, co z mieszkańcami ul. Fabrycznej 45? Od kilku lat jest tam problem z wymianą kilku 
płyt, miał być wykonany parking. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa udzielił odpowiedzi na pytania: 

1) ul. Roosevelta – chodzi o pisemną opinię z KPP; 
2) parking ul. Fabryczna – ostatnie ustalenia są takie, że mieszkańcy wspólnoty są 

zainteresowani wykupem tej nieruchomości, żeby po swojemu ją zagospodarować. 
Jest za tym pomysłem, żeby sprzedać działkę nawet z bonifikatą.  

 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy jest planowane zamontowanie fotowoltaiki na niektórych 
placówkach oświatowych? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że wniosek o wymianę oświetlenia zakłada też  
instalację fotowoltaiki w placówkach, w których jest to możliwe oraz magazyny energii w 
trzech miejscach.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zwrócił uwagę, że boisko na Starych Sadach jest bardzo 
potrzebne – od 8-iu lat jest planowane, a w temacie basenu nic się nie zrobiło od 15 lat. Był 
przeciwny remontowi boisk w Starzenicach i w Olewinie. Basen jest niezbędny, ale boisko na 
Starych Sadach też.   
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że boisko nie mogło powstać w poprzedniej 
kadencji, bo istniejące plany zagospodarowania przestrzennego nie przewidywały boiska na 
os. Stare Sady. Najpierw była konieczna zmiana studium, która rozpoczęła się w 2015 r., a 
uchwalona w 2018 r. Druga sprawa jest taka, że boisko nie mogło być tam budowane 
wcześniej, bo nie było drogi. Droga powstała po wybudowaniu żłobka. Wszystko idzie zgodnie 
z planem. Wyraził zdanie, że nie będzie zgody wśród rady,  jaka ma być formuła tego boiska. 
Burmistrz skłania się ku opcji boiska, jakie zostało zrobione boisko przy SP w Gaszynie.  Nigdy 
nie powiedział, że nie ma słuszności, żeby to boisko powstało, tylko że nie wszystko uda się 
zrealizować w 2022 r. Dokumentacja na to boisko będzie nie prędzej niż w okresie kwiecień-
maj. Ma nadzieję, że realizacja rozpocznie się w 2022 r.  
 



Przewodniczący Radosław Buda nie twierdził, że burmistrz jest przeciwnikiem tego boiska. 
Podoba mu się podejście burmistrza w kwestii nawierzchni, że to sportowcy wiedzą jaka ma 
być najlepsza nawierzchnia.  
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zaznaczyła, że biorąc pod uwagę potrzeby 
mieszkańców, nie potrzeba robić jakiegoś super boiska, tylko żeby dzieci mogły pograć w piłkę.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że boisko musi spełniać wszelkie normy i atesty, 
to nie może być takie sobie boisko. Zwrócił uwagę, że kilka razy w tygodniu przejeżdża w 
godzinach wieczornych obok „Orlika” i nie widzi tłumów dzieci, które grałyby w piłkę. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2022, 
kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 102/33/21 stanowi zał. nr 3. 
 

P u n k t  4 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń 
na lata 2022-2023 (zał. nr 4) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
 
Uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Wieluń na rok 2022 , kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 103/33/21 stanowi zał. nr 5. 
 

P u n k t  5 
 
Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2022 r.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi do przedłożonego projektu? Nikt 
się nie zgłosił. Zarządził głosowanie nad planem pracy: kto jest za, kto jest przeciw, a kto 
wstrzymał się od głosu?  
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach „za”) 
przyjęli plan pracy komisji na 2022 r.  (zał. nr 6) 
 

P u n k t  6 
 
Propozycje do ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2022 r. 



Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma jakieś propozycje? Nikt się nie zgłosił.  
 

P u n k t  7 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 

 
P u n k t  8 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka                                                    Radosław Buda 


